



ບົດຮຽນໂຮງຮຽນວັນອາທິດ
ວັນອາທິດ ທີ 11 ທັນວາ 2022 (12-11-2022)

ຄວາມປອດພັຍແທນຄວາມຍ້ານກົວ

ເມື່ອໃດທີ່ທ່ານມີຄວາມຮູ້ສຶກບໍ່ພົ້ນໃຈຊຶ່ງຕໍ່ມາປາກົດວ່າບໍ່ມີເຫດຜົນ?

ຈຸດສໍາຄັນໃນບົດຮຽນ: ເພາະພຣະຄຣິດ, ບໍ່ມີຫຍັງທີ່ຈະເອົາພວກເຮົາອອກຈາກພຣະເຈົ້າແລະພາຣະກິດຂອງພຣະອົງໃນຊີວິດພວກເຮົາ.

ພຣະຄຳພີຕອບສນອງຕໍ່ຊີວິດ:

ຂ້າພະເຈົ້າເຕັມໄປດ້ວຍຄວາມກັງວົນເມື່ອຂ້າພະເຈົ້າຂໍແຕ່ງງານກັບແຟນຂອງຂ້າພະເຈົ້າ. ເຖິງວ່າຂ້າພະເຈົ້າຈະມີຄວາມຍ້ານກົວ, ນາງໄດ້ຕົກລົງທີ່ຈະເປັນພັນລະຍາຂອງຂ້າພະເຈົ້າ. ພວກເຮົາກໍາລັງຈະແລ່ນຕາມພຣະເຢຊູດ້ວຍກັນ, ແຕ່ຄໍາ “ຕົກລົງ” ທີ່ນາງໄດ້ຕອບຄໍາຂໍແຕ່ງງານຂອງຂ້າພະເຈົ້າບໍ່ໄດ້ປອບໃຈຄວາມກັງວົນແລະຄວາມບໍ່ພົ້ນຄົງຂອງຂ້າພະເຈົ້ານັ້ນ, ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຮັບຮູ້ວ່ານາງເປັນຜູ້ຍິງປະເພດໃດແລະຜູ້ຊາຍທີ່ບົກພ່ອງຄືດັ່ງຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເປັນຢູ່ນີ້.

ເຖິງແມ່ນໃນວັນແຕ່ງງານຂອງພວກເຮົາ, ຄວາມບໍ່ປອດພັຍຍັງເປັນເໝືອນຂີ້ເຜີ້ອສີດໍາປົກຄຸມຢູ່ຕໍ່ໄປ. ບາງທີນາງອາດໄດ້ຮັບຮູ້ວ່ານາງສາມາດເຮັດໄດ້ດີກວ່າແລະຈະຖອນຕົວອອກກໍໄດ້. ແຕ່ເມື່ອນາງຍ່າງເຂົ້າໄປກັບພໍ່ຂອງນາງ, ນາງມີຄວາມກ້າຫານໃນບາດກ້າວຍ່າງຂອງນາງ. ນາງໄດ້ຍ່າງມຸ່ງຕົງຫາຂ້າພະເຈົ້າດ້ວຍຄວາມຕັ້ງໃຈແລະຮ່ວມມືຮ່ວມໃຈ, ແລະບໍ່ມີສິ່ງໃດຈະຂວາງກັນທາງຂອງນາງ. ແລະດ້ວຍເຫດນັ້ນເອງ, ຄວາມບໍ່ຫມັ້ນຄົງຂອງຂ້າພະເຈົ້າກໍຫາຍແວ້ໄປ.

ພວກເຮົາຫຼາຍຄົນຮູ້ສຶກຄ້າຍຄືຄວາມບໍ່ພົ້ນຄົງກ່ຽວກັບພຣະເຈົ້າ, ແມ່ນພຣະອົງຈະເລືອກຂ້ອຍບໍ່? ພຣະອົງຮັກຂ້ອຍແທ້ໆບໍ່? ຂນະທີ່ພວກເຮົາອ່ານໂຣມບົດ 8, ຄວາມບໍ່ພົ້ນຄົງທັງໝົດສາມາດຖືກປົງໄວ້ທາງຂ້າງ. ພຣະເຈົ້າບໍ່ໄດ້ເສັງຄໍາໃຊ້ຈ່າຍເພື່ອສະແດງຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງສໍາລັບພວກເຮົາໂດຍຜ່ານພຣະຄຣິດ. ບໍ່ມີຫຍັງຈະເຮັດໃຫ້ພວກເຮົາອອກຈາກພຣະເຈົ້າຫຼືວຽກງານຂອງພຣະອົງທີ່ປະສົງຈະເຮັດໃນຊີວິດຂອງພວກເຮົາ!

ພຣະຄຳພີກ່າວວ່າແນວໃດ? (ເບິ່ງຕາມຫົວຂໍ້ 1, 2, ແລະ 3.)

ການສຶກສາພຣະຄຳພີ

1. ໂຣມ 8:28-30

28. ແລະພວກເຮົາຮູ້ແລ້ວວ່າໃນທຸກໆສິ່ງພຣະເຈົ້າຊົງກະທໍາສິ່ງດີໆສໍາລັບພວກຄົນທັງຫຼາຍທີ່ຮັກພຣະອົງ, ຜູ້ຖືກຊົງເອີ້ນໄວ້ຕາມພຣະປະສົງຂອງພຣະອົງ. 29. ດ້ວຍວ່າຄົນທັງຫຼາຍທີ່ພຣະອົງໄດ້ຊົງສັງເກດຮູ້ລ່ວງໜ້າແລ້ວນັ້ນ ພຣະອົງກໍໄດ້ຊົງກໍານົດໄວ້ກ່ອນ ເພື່ອໃຫ້ເປັນຕາມແບບລັກສນະແຫ່ງພຣະບຸດຂອງພຣະອົງເພື່ອພຣະບຸດນັ້ນຈະໄດ້ເປັນບຸດກົກໃນຖ້ຳກາງພວກນ້ອງຫຼາຍຄົນ. 30. ແລະບັນດາຜູ້ທີ່ພຣະອົງໄດ້ຊົງກໍານົດໄວ້ລ່ວງໜ້າແລ້ວນັ້ນ ພຣະອົງກໍໄດ້ຊົງເອີ້ນມາດ້ວຍ ແລະຜູ້ທີ່ພຣະອົງຊົງເອີ້ນມານັ້ນ ພຣະອົງກໍຊົງຖືເປັນຄົນຊອບທັມ ແລະຜູ້ທີ່ພຣະອົງຊົງຖືວ່າເປັນຄົນຊອບທັມນັ້ນ ພຣະອົງກໍຊົງໂຜດໃຫ້ມີສາກໍາສິດດ້ວຍ.

ປວັດສາດບໍ່ໄດ້ບັນທຶກວິທີການທີ່ໂບດໄດ້ຖືກສ້າງໃນກຸງໂຣມ, ແຕ່ຢູ່ໃນການກະກຽມເພື່ອເດີນທາງໄປເມືອງນີ້, ໂປໂລໄດ້ຂຽນຈົດໝາຍໃຫ້ພວກເຂົາເພື່ອການແນະນໍາຕົວ, ປວັດການເຮັດວຽກກໍວ່າໄດ້, ຫຼັກສາສນາສາດຂອງລາວ, ໂດຍສະເພາະກ່ຽວກັບຄໍາສອນຂອງຄວາມລອດພົ້ນ. ໂບດໃນກຸງໂຣມແມ່ນປະກອບດ້ວຍຊາວຍິວແລະຄົນຕ່າງຊາດ, ສອງກຸ່ມນັ້ນປົກກະຕິແລ້ວອາດຈະຜິດຖຽງກັນ, ເຖິງປານນັ້ນໃນທີ່ນີ້ພວກເຂົາເຈົ້າໄດ້, ຮວມເປັນນຶ່ງດຽວໃນຄວາມເຊື່ອຂອງເຂົາເຈົ້າໃນກະສັດທີ່ພົ້ນຄົນມາຊື່ວ່າພຣະເຢຊູ, ໂປໂລໄດ້

ອະທິບາຍຢ່າງຈະແຈ້ງວ່າເປັນຫຍັງທັງຊາວຍິວແລະຄົນຕ່າງຊາດຈຶ່ງຕ້ອງການຄວາມລອດພົ້ນ, ແລະວິທີການລອດພົ້ນນັ້ນເຮັດໃຫ້ເປັນໄປໄດ້ໂດຍຜ່ານພຣະຄຣິດ.

ເມື່ອພວກເຮົາມາຮອດໂຣມບົດທີ 8, ທ່ານໂປໂລໄດ້ທັນຈຸດສຸມຂອງທ່ານໃສ່ການມອບ-ຊີວິດແລະການປົດປ່ອຍຂອງການງານຂອງພຣະວິນຍານບໍ່ຮີສຸດ. ພວກເຮົາບໍ່ໄດ້ຖືກປະໄວ້ໃຫ້ຢູ່ຄົນດຽວໃນການດຳເນີນຊີວິດເພື່ອພຣະຄຣິດ; ພຣະວິນຍານຂອງພຣະອົງສະຖິດຢູ່ໃນຜູ້ເຊື່ອທຸກຄົນໃຫ້ອຳນາດພວກເຮົາດຳເນີນຊີວິດອັນຊອບທັມທີ່ພຣະເຈົ້າຊົງຮຽກເອີ້ນພວກເຮົາ. ເຖິງແມ່ນວ່າພວກເຮົາປະເຊີນກັບຄວາມຫຍຸ້ງຍາກໃນຊີວິດ, ພວກເຮົາມີພຣະວິນຍານຢູ່ພາຍໃນພວກເຮົາແລະຕໍ່ສູ້ເພື່ອພວກເຮົາ. ໃນທັງໝົດນີ້, ທ່ານໂປໂລໄດ້ຊີ້ໃຫ້ພວກເຮົາເຫັນຄວາມຫວັງແລະຄວາມປອດພັຍທີ່ພວກເຮົາມີເພາະວຽກງານອັນສຳເລັດຜົນຂອງພຣະເຢຊູ.

ໂຣມ 8:28 ເປັນຂໍ້ພຣະຄຳອັນເປັນທີ່ຮັກຂອງຊາວຄຣິດສະຕຽນ, ເນື່ອງຈາກວ່າມັນເຕືອນພວກເຮົາວ່າບໍ່ມີຄວາມລົ້ມເຫຼວໃດໆທີ່ປະເຊີນຈະສາມາດຂັດຂວາງຈຸດປະສົງທີ່ດີຂອງພຣະເຈົ້າສຳລັບຊີວິດຂອງພວກເຮົາ. ໃນຄວາມເປັນຈິງ, ຫຼາຍບັນຫາເຫຼົ່ານັ້ນສາມາດເປັນສ່ວນນຶ່ງຂອງການນຳເອົາຈຸດປະສົງທີ່ດີຂອງພຣະເຈົ້າຢູ່ໃນພວກເຮົາ. ບໍ່ວ່າທາງແນວໃດກໍຕາມທີ່ອາດຈະມາທາງຂອງພວກເຮົາ, ບໍ່ວ່າທາງໂຄ້ງອັນໃດທີ່ຕຳຊີວິດພວກເຮົາ, ພຣະເຈົ້າຈະປັບຜ່ອນຜົນມັນເພື່ອການດີສຳລັບພວກເຮົາ. ນີ້ບໍ່ໄດ້ໝາຍຄວາມວ່າທຸກສະຖານະການຂອງຊີວິດຈະດີ, ແຕ່ພຣະເຈົ້າຈະເອົາມາເຮັດໃຫ້ດີຈາກສະຖານະການແນວໃດກໍຕາມທີ່ພວກເຮົາປະເຊີນຢູ່.

ເມື່ອໃດທີ່ທ່ານໄດ້ເຫັນສະຖານະການທີ່ຫຍຸ້ງຍາກເຮັດວຽກໄດ້ດີໃນຊີວິດຄຣິສຕຽນ?

ຂໍ້ທີ 28 ບອກພວກເຮົາເຖິງຄວາມຈິງຜູ້ທີ່ເອົາມາໃຊ້ວ່າ: “ຜູ້ທີ່ຮັກພຣະເຈົ້າ, ຜູ້ຖືກຊົງເອີ້ນໄວ້ຕາມພຣະປະສົງຂອງພຣະອົງ.” ຄຳກິລິຍາໃນພາສາ ກຣີກ ໝາຍຄວາມວ່າຜູ້ທີ່ຮັກພຣະອົງຢ່າງຕໍ່ເນື່ອງ. ຂນະທີ່ພວກເຮົາສືບຕໍ່ຊອກຫາ, ຕິດຕາມ, ແລະຮັກຜູ້ທີ່ຊ່ວຍເຮົາໃຫ້ພົ້ນແລະຮຽກເອີ້ນພວກເຮົາ, ພຣະເຈົ້າສາມາດ-ແລະຈະ-ກະທຳທຸກສິ່ງໃຫ້ດີສຳລັບພວກເຮົາແລະພຣະຮັສມີຂອງພຣະອົງ.

ພວກເຮົາອາດຄິດຊຶ່ງວ່າພຣະເຈົ້າຈະນຳຄວາມດີອອກມາໄດ້ແນວໃດຈາກສະຖານະການທີ່ບໍ່ດີ. ພວກເຮົາມີແນວໂນ້ມທີ່ຈະກຳນົດຄຳວ່າດີໂດຍສິ່ງທີ່ພວກເຮົາຕ້ອງການຫຼືສິ່ງທີ່ພວກເຮົາຄິດວ່າດີທີ່ສຸດ. ແຕ່ຄວາມດີ-ຄວາມດີສູງສຸດ-ທີ່ພຣະເຈົ້າຈະກະທຳໃນຊີວິດຂອງພວກເຮົາແມ່ນຜູກພັນກັບຈຸດປະສົງຂອງພຣະອົງສຳລັບພວກເຮົາ. ດັ່ງນັ້ນ, ແມ່ນຫຍັງທີ່ເປັນແຜນການແລະຈຸດປະສົງຂອງພຣະເຈົ້າທີ່ພຣະອົງປະສົງໃຫ້ສຳເລັດໃນຊີວິດຂອງພວກເຮົາ? ໃນການທີ່ພວກເຮົາມັກອ້າງອີງໂຣມ 8:28, ສ່ວນຫຼາຍພວກເຮົາຂາດການອ່ານມັນກັບຂໍ້ທີ 29 ໃນໃຈ: ຈຸດປະສົງຂອງພຣະເຈົ້າແມ່ນສຳລັບພວກເຮົາ “ທີ່ຈະສອດຄ່ອງກັບຮູບພາບຂອງພຣະບຸດຂອງພຣະອົງ.” ພຣະເຈົ້າຕ້ອງການທີ່ຈະນຳໃຊ້ທຸກສິ່ງທຸກຢ່າງທີ່ພວກເຮົາປະສົບການເພື່ອເຮັດໃຫ້ພວກເຮົາຄ້າຍຄືພຣະເຢຊູຫຼາຍຂຶ້ນແລະຫຼາຍຂຶ້ນ. ສິ່ງໃດກໍຕາມທີ່ເຮັດໃຫ້ພວກເຮົາໃກ້ຊິດກັບພຣະຄຣິດແລະການເປັນເໝືອນດັ່ງພຣະຄຣິດແມ່ນເປັນປໂຍດສເມີໄປ.

ພວກເຮົາເປັນສິ່ງຊົງສ້າງຂອງເວລາ, ແລະພວກເຮົາມັກຈະຈຳກັດທັສນະຂອງພວກເຮົາໃນຂນະທີ່ພວກເຮົາກຳລັງຢູ່ນັ້ນ; ຢ່າງໃດກໍຕາມ, ຈຸດປະສົງແລະແຜນການຂອງພຣະເຈົ້າສຳລັບພວກເຮົາແຜ່ໄປຊົ່ວມືລ້ານດອນ. ພຣະເຈົ້າຊົງຮູ້ພວກເຮົາລ່ວງໜ້າ, ໄດ້ກຳນົດພວກເຮົາໄວ້ລ່ວງໜ້າ, ໄດ້ຊົງເອີ້ນເຮົາ, ເຮັດໃຫ້ເຮົາຖືກຕ້ອງ, ແລະໃຫ້ກຽດເຮົາ. ແຜນການຂອງພຣະອົງໃຫ້ພວກເຮົາເປັນຄືພຣະບຸດຂອງພຣະອົງໄດ້ຖືກຮູ້ຈັກໃນອາດິດນິລັນດອນ, ແລະໃນອານາຄົດເມື່ອພວກເຮົາໄດ້ຮັບສງ່າຣາສີ, ພວກເຮົາຈະສົມບູນແລະສົມບູນສອດຄ່ອງກັບຮູບພາບຂອງພຣະເຢຊູ. "ແຕ່ພວກເຮົາຮູ້ວ່າເມື່ອພຣະອົງນັ້ນ ຈະສະເດັດມາປາກົດນັ້ນເຮົາກໍຈະເປັນເໝືອນພຣະອົງເພາະວ່າພວກເຮົາຈະເຫັນພຣະອົງຢ່າງທີ່ພຣະອົງຊົງເປັນຢູ່ນັ້ນ" (1 ໂຍຮັນ 3:2).

2. ໂຣມ 8:31-34

31. ຖ້າເປັນຢ່າງນັ້ນເຮົາທັງຫຼາຍຈະວ່າຢ່າງໃດກ່ຽວກັບເຮືອງນີ້ ຖ້າພຣະເຈົ້າຊົງຢູ່ຝ່າຍພວກເຮົາໃຜຈະຕໍ່ສູ້ເຮົາ. 32. ພຣະອົງຜູ້ບໍ່ໄດ້ຊົງຫວງພຣະບຸດຂອງພຣະອົງເອງ ແຕ່ໄດ້ຊົງປະທານພຣະບຸດນັ້ນໄວ້ເພື່ອປໂຍດແກ່ເຮົາທັງຫຼາຍ ຖ້າເປັນດັ່ງນັ້ນພຣະອົງຈະບໍ່ຊົງໂຜດປະທານສິ່ງສາຣະພັດໃຫ້ພວກເຮົາດ້ວຍກັນກັບພຣະບຸດນັ້ນຫຼື. 33. ໃຜອາດຈະພ້ອງຄົນທັງຫຼາຍທີ່ພຣະເຈົ້າຊົງເລືອກໄວ້ແລ້ວ ພຣະເຈົ້າໄດ້

ຊົງປົດປ່ອຍເຂົ້າແລ້ວ. 34. ໃຜຈະເປັນຜູ້ລົງໂທດອີກ ພຣະເຢຊູຄຣິດໄດ້ຊົງສົ້ນພຣະຊົນແລ້ວ ແລະຫຼາຍກວ່ານັ້ນອີກໄດ້ຊົງຄົນພຣະຊົນ ແລ້ວ ພຣະອົງຊົງສະຖິດຢູ່ກໍາຂວາພຣະຫັດຂອງພຣະເຈົ້າ ພຣະອົງນັ້ນແຫຼະ, ຊົງອ້ອນວອນເພື່ອເຮົາທັງຫຼາຍດ້ວຍ.

ໃນຄຸ້ມເຂດທີ່ຂ້າພະເຈົ້າເຕີບໃຫຍ່ຂຶ້ນ, ຂ້າພະເຈົ້າມີເພື່ອນບ້ານທີ່ບໍ່ຕື່ນເຕັ້ນກັບເດັກນ້ອຍທີ່ອາໄສຢູ່ທີ່ນັ້ນ. ໃນຖານະເປັນເດັກນ້ອຍ, ເຈົ້າໄດ້ຖືກບອກບໍ່ໃຫ້ຍ່າງເຂົ້າໄປໃກ້ ຫຼືຫາຍໃຈແຮງເກີນໄປໄກ້ເຂດດິນແດນຂອງເພື່ອນບ້ານຄົນນີ້. ອັນນັ້ນບໍ່ໄດ້ຢຸດຢັ້ງອ້າຍຂອງຂ້າ ພະເຈົ້າຂໍລົດຖີບຢູ່ໃກ້ເຮືອນຄົນນີ້. ພວກເຮົາທຸກຄົນສາມາດໄດ້ຍິນສຽງຮ້ອງທີ່ໂຫດຮ້າຍມາຈາກເພື່ອນບ້ານຄົນນີ້. ຂອບຄຸນພຣະເຈົ້າ, ເພື່ອນບ້ານອີກຄົນນຶ່ງໄດ້ເປັນພະຍານທັງໝົດນີ້, ແລະດ້ວຍສິ່ງທີ່ເບິ່ງຄືວ່າມີຄວາມກ້າຫານແບບມະນຸດພິເສດ, ລາວກ້າວເຂົ້າໄປແລະ ປ້ອງກັນອ້າຍຂອງຂ້າພະເຈົ້າໄວ້. ການປ້ອງກັນຂອງເພື່ອນບ້ານພວກເຮົາແມ່ນບໍ່ຫົດຮູ້, ແລະບໍ່ມີຫຍັງຈະສາມາດລົ້ມເລີກການຄຸ້ມຄອງ ຂອງລາວ!

ໃນລະດັບທີ່ຍິ່ງໃຫຍ່ກວ່າຢ່າງທຽບບໍ່ຕິດ, ພຣະເຢຊູຢືນຢູ່ໃນການປ້ອງກັນຂອງພວກເຮົາ. ທ່ານໂປໂລໄດ້ສະແດງໃຫ້ພວກເຮົາເຫັນ ວ່າການປ້ອງກັນຢ່າງບໍ່ຫົດຮູ້ໂດຍການຖາມຄໍາຖາມເປັນຊຸດທີ່ນໍາພວກເຮົາໄປສູ່ການສລຸບຂອງພວກເຮົາພຽງເທົ່ານັ້ນ: ໃນຖານະທີ່ພວກ ເຮົາເປັນບຸດຂອງພຣະເຈົ້າ, ພວກເຮົາປອດພັຍ. ປອດພັຍທີ່ສຸດເລີຍ.

- **ຖ້າພຣະເຈົ້າຊົງຢູ່ຝ່າຍພວກເຮົາໃຜຈະຕໍ່ສູ້ເຮົາ?** ບໍ່ມີໃຜໃຫຍ່ກວ່າພຣະເຈົ້າ, ແລະເນື່ອງຈາກວ່າພຣະເຈົ້າຢູ່ຝ່າຍພວກເຮົາ, ພວກ ເຮົາຈຶ່ງບໍ່ມີຄວາມກັງວົນ! ໂປໂລໄດ້ນໍາສະເໜີກໍລະນີຂອງລາວໂດຍການໂຕ້ຖຽງຈາກຄວາມຍິ່ງໃຫຍ່ສູ່ຄວາມເລັກນ້ອຍກວ່າ. ພຣະ ເຈົ້າຢູ່ໃນມຸມຂອງພວກເຮົາຫຼາຍທີ່ພຣະອົງໄດ້ໃຫ້ຊັບສົມບັດອັນຍິ່ງໃຫຍ່ທີ່ສຸດຂອງພຣະອົງ-ພຣະບຸດຂອງພຣະອົງເອງ, ພຣະເຢຊູ ຄຣິດ-ໃນຖານະເປັນເຄື່ອງບູຊາໂຖ່ບ່າຂອງພວກເຮົາ. ພຣະເຈົ້າໄດ້ປະທານສິ່ງດີທີ່ສຸດຂອງພຣະອົງໃຫ້ແກ່ພວກເຮົາດັ່ງນັ້ນພວກ ເຮົາຈຶ່ງສາມາດປະສົບການກັບອັນດີທີ່ສຸດ!
- **ໃຜອາດຈະພ້ອງຄົນທັງຫຼາຍທີ່ພຣະເຈົ້າຊົງເລືອກໄວ້ແລ້ວ?** ຄົນຂອງໂລກນີ້ສາມາດພະຍາຍາມກ່າວຫາພວກເຮົາຍ້ອນວ່າພວກເຮົາ ບໍ່ໄດ້ຕິດຕາມທາງຂອງພວກເຈົ້າ, ແຕ່ບໍ່ມີຫຍັງໝົດທີ່ພວກເຮົາບອກວ່າມີບຸນຄຸນກັບພຣະເຈົ້າ. ຊາຕານສາມາດພະຍາຍາມເຮັດໃຫ້ ພວກເຮົາເສັຽກຽດໄດ້, ແຕ່ທຸກໆຂໍ້ກ່າວຫາຂອງມານແມ່ນບໍ່ມີມູນຄວາມຈິງ.
- **ໃຜຈະເປັນຜູ້ລົງໂທດອີກ?** ຜູ້ດຽວທີ່ມີສິດທີ່ຈະຕັດສິນລົງໂທດພວກເຮົາແມ່ນພຣະເຢຊູຄຣິດເທົ່ານັ້ນ, ເຖິງປານນັ້ນພຣະອົງໄດ້ເຮັດ ໃນທາງກົງກັນຂ້າມ. ພຣະອົງໄດ້ເຮັດໃຫ້ມັນເປັນໄປໄດ້ສໍາລັບການຕັດສິນລົງໂທດທັງໝົດໃຫ້ຖືກຍົກເລີກ. “ພຣະຄຣິດເຢຊູເຈົ້າ ເປັນຜູ້ດຽວທີ່ໄດ້ເສັຽຊີວິດ, ແຕ່ຍັງຫຼາຍໄປກວ່ານັ້ນ, ໄດ້ຖືກຮັບໃຫ້ເປັນຄົນຂຶ້ນມາ” (v. 34) ພຣະເຢຊູໄດ້ຕາຍແທນພວກເຮົາ, ແລະພຣະອົງຍັງສືບຕໍ່ຍືນຕໍ່ສູ້ເພື່ອພວກເຮົາ. “ພຣະອົງຊົງສະຖິດຢູ່ກໍາຂວາພຣະຫັດຂອງພຣະເຈົ້າ ພຣະອົງນັ້ນແຫຼະ, ຊົງອ້ອນ ວອນເພື່ອເຮົາທັງຫຼາຍດ້ວຍ.”

ມີການກ່າວຫາຫຼືກ່າວໂທດອັນໃດແດ່ທີ່ຊາວຄຣິສະຕຽນບາງຄັ້ງປະເຊີນ?

3. ໂຮມ 8:35-39

35. ໃຜຈະໃຫ້ພວກເຮົາຂາດຈາກຄວາມຮັກຂອງພຣະຄຣິດໄດ້ ຈະເປັນຄວາມທຸກລໍາບາກ ຫລືຄວາມທໍຣະມານຈິດໃຈ ຫຼືການຂົ່ມເຫັງ ຫຼືການອິດຢາກ ຫຼືການເປືອຍກາຍ ຫຼືການຖືກໂພຍພັຍ ຫຼືການຖືກຄົມດາບຫຼື, 36. ຕາມທີ່ຂຽນໄວ້ໃນພຣະຄໍາພີແລ້ວວ່າ, “ເພາະເຫັນ ແກ່ພຣະອົງພວກຂ້າພຣະອົງຈຶ່ງຖືກຂ້າໝົດມີຈົນຄໍາ ແລະຖືວ່າເປັນຢ່າງໂຕແກະສໍາລັບເອົາໄປຂ້າ.” 37. ແຕ່ວ່າໃນເຫດການທັງປວງ ເຫຼົ່ານີ້ພວກເຮົາກໍມີຊັບຊະນະຢູ່ຢ່າງເຫຼືອລົ້ນ ດ້ວຍພຣະອົງຜູ້ຊົງຮັກເຮົາທັງຫຼາຍນັ້ນ. 38. ເຫດວ່າເຮົາເຊື່ອຢ່າງໝັ້ນຄົງວ່າ ຄວາມຕາຍ ຫຼືຊີວິດກໍດີ ເທວະດາຫຼືຜູ້ປົກຄອງກໍດີ ສິ່ງທີ່ມີຢູ່ດຽວນີ້ຫຼືສິ່ງຈະມີມາໃນພາຍໜ້າກໍດີ ຫຼືຮິດເດດທັງຫຼາຍ, 39. ຄວາມສູງ ຫຼືຄວາມເລິກກໍ ດີ ຫຼືສິ່ງອື່ນໃດທີ່ໄດ້ຊົງສ້າງແລ້ວນັ້ນກໍດີ ກໍຈະບໍ່ສາມາດເຮັດໃຫ້ພວກເຮົາຂາດຈາກຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າ ຊຶ່ງມີຢູ່ໃນພຣະເຢຊູຄຣິດ ເຈົ້າຂອງເຮົາທັງຫຼາຍນັ້ນ.

ການແຍກພວກເຮົາອອກຈາກຄວາມຮັກຂອງພຣະຄຣິດແມ່ນເປັນໄປບໍ່ໄດ້! ແມ່ນຫຍັງຄືສິ່ງທີ່ອາດຈະແຍກພວກເຮົາອອກຈາກພຣະ ຄຣິດແລະຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ?

- ການຂົ່ມເຫັງອາດຈະເຮັດໄດ້ບໍ່? ຈະເປັນແນວໃດຖ້າທາກວ່າທ່ານຖືກທຸບຕີ ແລະຖືກຂັງຄຸກ? ອຳນາດທາງດ້ານການເມືອງສາມາດເຮັດໃຫ້ທ່ານຢູ່ໃນບ່ອນໃດບ່ອນນຶ່ງແມ່ນແຕ່ພຣະເຢຊູກໍບໍ່ສາມາດເຂົ້າຫາທ່ານໄດ້ບໍ່? ບໍ່.
- ຄວາມເຈັບປ່ວຍມີສ່ວນບໍ່? ອາດຈະເຈັບປ່ວຍຫຼືທຸກທໍຣະມານປົດບັງທ່ານກັບຄວາມເປັນຈິງຂອງພຣະຄຣິດໃນຊີວິດຂອງທ່ານບໍ່? ບໍ່. ບໍ່ມີສ່ວນ.
- ອຳນາດເໜືອທັມມະຊາດ ຄືເທວະດາແລະຜີປີສາດມີສ່ວນກ່ຽວຂ້ອງບໍ່? ບໍ່. ບໍ່ມີຫຍັງຫຼືບໍ່ມີຄົນໃດສາມາດດຶງທ່ານອອກຈາກພຣະເຢຊູໄດ້.
- ຄວາມຕາຍມີສ່ວນບໍ່? ບໍ່, ແມ້ແຕ່ຄວາມຕາຍທີ່ມີມາດົນນານເໝືອນດັ່ງຂະໂມຍທີ່ຍິ່ງໃຫຍ່ຂອງຄວາມໝາຍແລະຄວາມຫວັງໃນຊີວິດສາມາດດຶງທ່ານອອກຈາກພຣະເຢຊູຄຣິດ.

ສະຖານະການປະເພດໃດແດ່ເຮັດໃຫ້ພວກເຮົາຮູ້ສຶກທ່າງໄກຈາກພຣະເຈົ້າ?

ສິ່ງທັງໝົດເຫຼົ່ານີ້ທີ່ອາດຈະເກີດຂຶ້ນກັບທ່ານ, ແຕ່ຖ້າມັນເປັນສິ່ງທີ່ທ່ານເຮັດເອງ? ນັ້ນກໍແມ່ນຄວາມໂງ່ຈ້າຂອງເຮົາເອງ? ທ່ານສາມາດເຮັດໄດ້ບາງສິ່ງບາງຢ່າງທີ່ໂງ່ນັ້ນວ່າຄວາມລົ້ມເຫຼວຂອງທ່ານພຽງແຕ່ກາຍເປັນຂີ້ຮ້າຍເກີນໄປສຳລັບພຣະເຢຊູທີ່ຈະຍຶດເອົາທ່ານ? ຄວາມຈິງຍັງຄົງເໝືອນເດີມ: ບໍ່ມີຫຍັງສາມາດແຍກທ່ານອອກຈາກຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າ. ບໍ່ມີຫຍັງທີ່ທ່ານເຄີຍເຮັດຫຼືອາດຈະເຮັດສາມາດຍົກເລີກຫຼືເຮັດເກີນສິ່ງທີ່ພຣະເຢຊູໄດ້ເຮັດສຳລັບທ່ານແລະຂ້າພະເຈົ້າເທິງໄມ້ກາງແຂນ. ຄວາມຕາຍຂອງພຣະອົງເທິງໄມ້ກາງແຂນແມ່ນຄຳສຸດທ້າຍສູງສຸດຂອງການໃຫ້ອະພິຍສຳລັບບາບຕ່າງໆຂອງພວກເຮົາ. ໂປໂລໄດ້ບອກຢ່າງຈະແຈ້ງວ່າ: ບໍ່ມີຫຍັງມີອຳນາດຫຼາຍກວ່າພຣະຄຣິດ. ບໍ່ມີຫຍັງແທ້ໆ. ພວກເຮົາບໍ່ສາມາດຖືກແຍກອອກຈາກພຣະອົງແລະຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ, ແລະນັ້ນແມ່ນຄວາມຮັກເຮັດໃຫ້ເຮົາມີຄວາມເຂັ້ມແຂງທີ່ຈະອົດທົນກັບສິ່ງໃດກໍຕາມທີ່ພວກເຮົາອາດຈະປະເຊີນກັບ. ບໍ່ມີຫຍັງທີ່ປະຊາຊົນຂອງພຣະເຈົ້າ, ຜູ້ທີ່ຖືກປູກຢູ່ເທິງພື້ນຖານອັນໝັ້ນຄົງຂອງພຣະເຢຊູ, ບໍ່ສາມາດເອົາຊະນະໄດ້. ພວກເຮົາແມ່ນຫຼາຍກວ່າຜູ້ຊະນະຍ້ອນພຣະເຢຊູ.

ນຳໃຊ້ໃນຊີວິດ

ເພາະພຣະຄຣິດ, ບໍ່ມີຫຍັງທີ່ຈະເອົາພວກເຮົາອອກຈາກພຣະເຈົ້າແລະພາຣະກິດຂອງພຣະອົງໃນຊີວິດພວກເຮົາ. ເລືອກນຶ່ງໃນການນຳໃຊ້ຕໍ່ໄປນີ້:

- **ທ່ອງຈຳ.** ເອົາຄວາມປອດພັຍຂອງທ່ານໃນພຣະຄຣິດໃຫ້ຝັງແໜ້ນໃນໃຈຂອງທ່ານ. ທ່ອງຈຳໂຣມ 8:37-39. ທົບທວນປະຈຳວັນ. ຕິດມັນໄວ້ທີ່ກະຈົກຫ້ອງນ້ຳ. ຮັກສາມັນໃຫ້ຢູ່ຕໍ່ຕາຂອງທ່ານແລະໃຫ້ມັນສົດໃຫມ່ແກ່ລິ້ນຂອງທ່ານ.
- **ຊຸກຍູ້.** ຂຽນບັນທຶກທີ່ໃຫ້ກຳລັງໃຈກັບຜູ້ທີ່ອາດຈະດົ້ນລົນກັບຄວາມບໍ່ໝັ້ນຄົງໃນຄວາມສຳພັນຂອງເຂົາເຈົ້າກັບພຣະຄຣິດ. ໃຊ້ສິ່ງທີ່ພວກເຮົາໄດ້ສຶກສາເປັນແມ່ແບບເພື່ອຊຸກຍູ້ຄົນນີ້.
- **ເປັນຜູ້ຮັບໃຊ້.** ທ່ານອາດຈະຮູ້ສຶກວ່າພຣະເຈົ້າຊົງເອີ້ນທ່ານໃຫ້ຮັບໃຊ້ໃນບາງທາງ, ແຕ່ຄວາມຍ້ານກົວຂອງຄວາມລົ້ມເຫຼວເຮັດໃຫ້ທ່ານລົ້ງເລ. ພັກຜ່ອນຢູ່ໃນພື້ນຖານຂອງທ່ານໃນພຣະຄຣິດແລະກ້າວອອກໄປດ້ວຍຄວາມໄວ້ວາງໃຈໃນການເຊື່ອຟັງ. ໄວ້ວາງໃຈພຣະອົງໃຫ້ທ່ານຢູ່ໃນທ່ານແລະໂດຍຜ່ານຕົວທ່ານສຳລັບການດີຂອງທ່ານເອງ.

ມັນງ່າຍທີ່ຈະຮູ້ສຶກບໍ່ປອດພັຍໃນໂລກທີ່ບໍ່ໝັ້ນຄົງນີ້. ແຕ່ພຣະເຈົ້າໄດ້ໃຫ້ການຮັບປະກັນແກ່ພວກເຮົາທຸກຄົນວ່າຜູ້ທີ່ໄດ້ຮັບຄວາມລອດພົ້ນແມ່ນໝັ້ນໃຈໃນຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ-ໃນຊີວິດນີ້ ແລະຕໍ່ໄປ.

ອຸປຸຸມໂດຍ ລາວຊາວເທີນບັບຕິສສັມພັນ <https://ulsb.org/sunday-school-2/> ແປໂດຍ PA

